
Referat for generalforsamling 20/3 : 

 

 
1. Valg af dirigent. 

 

    Ove Frank valgt og konstaterede at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt. 

 

2. Valg af stemmetællere. 

 

    Springes over for nu. 

 

3. Bestyrelsens beretning. 

 

    Anders Iversen berettede om det sidste års aktiviteter og planer for det næste år. 

 

4. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab. 

 

    Da vores kasserer var på ferie, blev regnskabet fremlagt af revisoren Ove Frank. 

    Regnskabet blev godkendt. 

 

5. Indkomne forslag. 

 

    Der var ikke kommet nogle forslag. 

 

6. Kontingent for næstfølgende år fastlægges. 

 

    Kontingentet forbliver uændret 50 kr. for 2018. 

 

7. Valg af bestyrelse og 1 suppleant. 

  

    På valg var Anders Iversen, Hans Henning Klint og Mette Harper. 

    Alle modtog genvalg. 

    Som suppleant blev Erik Skovsgård valgt. 

 

8. Valg af 1 revisor og 1 suppleant. 

 

    Ove Frank modtog genvalg som revisor. 

    Hans Larsen modtog genvalg som revisor suppleant 

     

 

9. Eventuelt. 

 

    Her fik vi snakket lidt om muligheder og ønsker. 

 



    Der er deadline i aften for at gøre kommunen opmærksom på problemer i     

    lokalområdet. Anders sender samme aften mail ang. problemet med vand ved    

    vestsiden af gadekæret. 

 

    Det blev foreslået at sætte nogle fuglekasser op i træerne.           

 

    Ellers drejer det sig mest om at vedligeholde gadekæret, så det bliver ved med at 

    være et attraktivt opholdssted for byens borgere. 

    Vi holder fortsat 2 årlige arbejdsdage. 

     


